
ZBORl VOLIVCEV
KS MILAN MAJCEN

Zbor volivcev soglaša s predloženim gra-
divom proračuna občine in mesta, zahteva
pa med drugim rešitev naslednjih vprašanj:
občinska skupščina naj bi čim prej sprejela
odlok o osni obremenitvi na posameznih ce-
stah; sredstva, zbrana s prispevkom za upo-
rabo mestncga zemljišča, ki ne bodo porab-
ljena na KS Milan Majcen, naj se odstopijo
za potrebe KS Hinko Smrekar — za leto

1973; naj sc čim prcj uredi samoupravna
ureditev stanovanjskega gospodarstva, zlasti
kar zadeva vlogo in pomcn hišnih svetov.
Volivci pa so tudi poudarili, da morajo biti
odgovori na njihova vprašanja izčrpni in
konkretni, ker se z obrazložitvijo, čcš da je
»predmet« odstopljen skupščini mcsta Ljub-
ljane, ne bodo zadovoljili.

KS HINKO SMREKAR
Volivce s tega področja zanima, zakaj je

njihova krajevna skupnost tako zapostavlje-
na, kar zadeva asfaltiranje cest in kanaliza-
cijo in zakaj načrti za kanaliziranje in asfal-
tiranje niso pravočasno pripravljeni. Sprego-
vorili so tudi o soseski ŠS 4/1 Stara cerkev
in zahtevali odgovor na vprašanje, kje so bili
vsi organi, ki sedaj protestirajo zaradi pre-
dragega objekta takrat, ko je bil v avli obči-
ne razgrnjen načrt objektov te soseske.

Volivci so še zahtevali, naj inapekcija kon-
trolira, kako se y Litostroju, Toplarni in Tiki-
ju držijo predpisov o ukrepih zoper onesna-
ženje zraka.

KS ŠERCERJEVO
Po mnenju volivcev iz te krajevne skup-

nosti je za davčno upravo določenih premalo
sredstev, prav tako za pravosodje. Zavzeli so
se tudi za usklajeno gradnjo stanovanj in
vrtcev, kar je osnovni pogoj za rešitev pere-
čega problema otroškega varstva.

KS LITOSTROJ
Osnutek proračuna občine Ljubljana šiška

je bil sprejet s pripombo, da je za KS Lito-
stroj predvidcnih premalo sredstev, ki so
nujno potrcbna za ureditev okolice, otroških
igrišč ter reševanje problema barakarstva.
Ker je v tej krajevni skupnosti problem
varstva otrok izredno pereč, se je večina
sklepov seveda nanašala prav nanj. Pri osnov-
ni šoli H. Smrekarja naj bi tako po mnenju
volivcev zgradili prizidck, ki bi bil namenjen
šolskemu varstvu, odkupili pa naj bi tudi
pritlične prostore v novi stolpnici ob Goraz-
dovi cesti. Eno od vprašanj se je nanašalo
tudi na Celovško cesto, ki je dotrajana in
nujno potrebna rekonstrukcije.

KS ZGORNJA ŠIŠKA
Po mncnju občanov, ki so se zbrali na

tem zboru, bi bilo treba proračunska sred-
stva za socialno varstvo zagotoviti iz rezerv-
nega sklada, ker predvidena ne zadoščajo,
premajhna pa so tudi sredstva, namenjena
za delo krajevne skupnosti Zg. Šiška ter SLO.
Predlagali so tudi, naj bi občina prispevala
20% manjkajočih sredstev za gradnjo doma
upokojencev. Tudi za vzdrževanje kulturnih
domov ni zagotovljenih dovolj sredstev, zato
volivci menijo, da bi bilo treba razpisati še
en referendum, če se že drugače ne da zbrati
potrebnega denarja.

KS KOMANDANTA STANETA
Volivce zanima, kam gre denar od parkir-

nih avtomatov in kakšni so rezultati delo-
vanja komisije za ugotavljanje izvora premo-
ženja.

KS DRAVLJE
Zbor volivcev je naročil svojim odborni-

kom, naj se pri sprejemanju proračuna
mesta zavzemajo proti proračunskemu finan-
ciranju centralnega kopališča, iz teh sredstev

naj bi raje zgradili vcč manjših bazcnov za
rekreacijo naših otrok. Poleg tega pa so vo-
livci predlagali, naj občina iz sredstev, ki jih
bo dobila z novimi davki, poveča oscbnc do-
hodke prosvctnim delavcem, glede gradnje
šole v Kosezah pa so menili, naj bi se ta
začela že v letu 1974 in ne 1976, kot je prcdvi-
videno.

KS PODUTIK
Ob osnutku smernic o izvajanju nalog na

področju gospodarstva in družbenih dejav-
nosti v letu 1973 so udeleženci zbora volivcev
poudarili, da se s položajem kmeta v da-
našnji družbi ne morejo strinjati, imeli pa so
tudi nekaj pripomb na davčno politiko in
odnos do zasebne obrti.

KS ŠENTVID
Občani so sprožili vrsto vprašanj, ki se

nanašajo predvsem na komunalno in urbani-
stično politiko y tej krajevni skupnosti, ome-
nili pa so tudi, da bi bilo treba kaznovati
trgovine in gostilne, ki točijo alkohol mlado-
letnikom. Da bi iztrgali mladino gostilnam
in cesti, bi bilo treba urediti nek skupcn
prostor, več pozornosti (in sredstev) pa bi
morali posvetiti tudi taborniški organizaciji.

KS GUNCLJE
Volivci iz Guncelj si žele avtomatskega

kegljišča, zato so predlagali, da bi ga urcdili
v dvorani KS, dali pa so tudi pobudo za se-
stanek, na katcrem se bodo pogovarjali o
»Programu 80«.

KS STANEŽIČE-MEDNO
Udeležcnci so opozorili predvscm na vpra-

šanja ureditve vodovoda, razširitve gasilske-
ga doma v Medncm, na skupščino občine pa
so apelirali, naj uredi s Snago in Megradom,
ker njun odnos do te KS ni zadovoljiv.

KS VIŽMARJE-BROD
Ko bo končana razprava o proračunu naj

se zagotovi del sredstev tudi za varstvo zraka
in okolja, so mcnili občani na tcm zboru
volivcev. Predlagali so tudi, naj bi stabiliza-
cijske davke namenili občinam za izgradnjo
komunalnih naprav in reševanje ostalih pe-
rečih problemov, ki jih v tej KS ni malo
(omenimo naj samo prometno ureditev na-
selja, zasilno javno razsvetljavo na ulicah,
izgradnjo trgovskih lokalov itd )

KS ŠMARTNO-TACEN
Občane je seveda najbolj zanimalo, kaj

bo z znamenitim Tacenskim mostom in pa
z jamo, kamor mečejo smeti in odpadke.
Ugotovili pa so še, da kopališče v Tivoliju
ni nujno potrebno in da naj bi raje gradili
šole ter varstvene ustanove.

KS GAMELJNE-RAŠICA
Gasilsko društvo bo skupščini občine pred-

ložilo zahtevek za 4,5 milijone starih dinar-
jev, to so povedali na zboru volivcev, ko so
obravnavali osnutek proračuna. Pogovarjali
pa so se tudi o interni problematiki krajevne
skupnosti.

(Nadaljevanje na 16. strani)
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KS BUKOVICA-ŠENKOV TURN
Občani so predlagali skupščini občine, naj

skupaj s TIS in Zavodom za šolstvo skuša
zagotoviti sredstva, da bodo rešili stanovanj-
sko vprašanje in s tem tudi problem kadro-
vanja učiteljev. Na zboru so obravnavali tudi
predlog, naj bi v Utiku zgradili rekreacijski
center, saj je mladina pripravljena priskočiti
na pomoč s svojim delom.

KS SMLEDNIK
Ko so govorili o komunalni problematiki,

so udeleženci omenjali predvsem vprašanje
javne razsvetljave, cestne signalizacije in ka-
nalizacije. Zavzeli pa so se tudi za čimprejš-
njo rekonstrukcijo ceste Tacen—Vikrče—
Smlednik ter za ureditev ceste v Mošah.

KS PIRNIČE
Obravnavali so nekaj vprašanj s področja

komunalne ureditve, predlagali pa so še, naj
bi skupščina občine v proračunu zagotovila
tudi sredstva za vzdrževanje doma družbenih
organizacij.

KS VODICE
(Vodice, Zapoge, Dornice, Torovo)

Volivci so predlagali, naj se kmetijska go-
spodarstva ne obdavčujejo po ustvarjenem
dohodku, ker se jim zdi boljši stari način —
obdavčevanja po katastru.

KS MEDVODE
(Skaručna, Podvodje, Vojsko, Repne)

Ker se učiteljica osnoyne šole v Skaručni
vozi iz mesta, bi ji morali najti ustrezno sta-
novanje, so ugotovili občani in pripomnili,
da bi to pozitivno vplivalo tudi na njeno delo
v šoli.

KS VODICE
(Medvode, Svetje)

Vse obravnavane točke dnevnega reda so
bile soglasno sprejete brez pripomb.

KS MEDVODE
(Ladja, Sp. in Zg. Senica)

Volivci kmetje so zaprosili SOb Ljubljana
Šiška, naj bi posredovala pri Zadružni zvezi
v Ljubljani, da bi tistim kmetom, ki uporab-
ljajo traktorje samo v kmetijske namene,
znižali takso in omogočili nižjo ceno goriva.

KS MEDVODE
(Zbilje)

Razen tega, da so predlagali povečanje
sredstev za gasilsko zvezo ter asfaltiranje
ceste Jeprca—Zbilje, občani na tem zboru
niso imeli bistvenih pripomb k obravnava-
nim točkam dnevnega reda.

KS MEDVODE
(Preska, Vaše, Studenčice)

Vse točke so bile soglasno sprejete.

KS MEDVODE
(žlebe, Golo brdo, Seničica)

Obravnavano gradivo je bilo sprejeto s
prošnjo, da čim prej urede ovinke na cesti
v Golem brdu.

KS MEDVODE
(Sora, Dol, Rakovnik)

Ce povzamemo glavne pripombe, izrečene
na tem zboru, moramo omeniti zlasti to, da
se občani zavzemajo za povečanje sredstev, ki
so namenjena za gasilsko zvezo im vzdrževanje
domov; ob gradnji šol in vrtcev pa volivce
moti dejstvo, da gre vse preveč sredstev za
projektiranje, kljub mnogim opozorilom.
Prebrali so tudi 12 sklepov prejšnjega zbora
volivcev, ki pa do danes še niso obrodili
sadov.

KS TRNOVEC-TOPOL
Udeležencem zbora ni bilo všeč, da de-

lavci skupščine občine na zborih volivcev
izvajanja ilustrirajo le z diapozitivi iz mest-
nega območja, zapostavljena pa je periferija
(podoben očitek se je pojavil tudi na zborih
v drugih krajevnih skupnostih izvenmestnega
območja). Predlagali so, naj bi tudi višin-
skim kmetorn z davčnimi olajšavami omogo-
čili modernizacijo posestva, poskrbeti pa bi
morali tudi za socialno ogrožene.


